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037/17: Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Innkalling og saksliste vert godkjent 

 
   
   
11.05.2017 KOMMUNESTYRET 

Merknader:  Det vart sett opp ei ekstrasak i møte " Eikanger Bjørsvik Musikklag - Europameister 
2017"  sak nr. 050/17. 

Ellers ingen merknader. 

 
KO - 037/17  VEDTAK: 

Innkalling og saksliste er godkjent 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
038/17: Godkjenning av møteprotokoll 
 

Møteprotokollen vert godkjent 
   
   
11.05.2017 KOMMUNESTYRET 

Møteprotokoll frå møte - 06.04.2017 vart samrøystes godkjent. 

 
KO - 038/17  VEDTAK: 

Møteprotokoll frå møte - 06.04.2017 er godkjent. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
039/17: Melding frå kontrollutvalet  
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Meldinga vert teke til orientering. 



………………………… 

 

   
   
11.05.2017 KOMMUNESTYRET 

Meldinga vert teke til orientering. 

Samrøystes. 

 
KO - 039/17  VEDTAK: 

Meldinga er teke til orientering. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
040/17: Årsrekneskap 2016 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak  
 

1. Kommunestyret godkjenner Lindås kommune sin årsrekneskap for 2016 
2. Det rekneskapsmessige mindreforbruket i 2016 på 32 080 668 kr vert disponert ved 29 585 

818 kr i avsetning på disposisjonsfond  og 2 494 850 kr i avsetting på fond for pensjon 
(premieavvik). 

 

   
   
27.04.2017 FORMANNSKAPET 

Økonomisjef Janne Sund orienterte til saka. 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 
FO - 044/17  INNSTILLING: 

1. Kommunestyret godkjenner Lindås kommune sin årsrekneskap for 2016 
2. Det rekneskapsmessige mindreforbruket i 2016 på 32 080 668 kr vert disponert ved 29 585 818 kr i 
avsetning på disposisjonsfond  og 2 494 850 kr i avsetting på fond for pensjon (premieavvik). 



 

 
11.05.2017 KOMMUNESTYRET 

Økonomisjef Janne Sund orienterte til saka. 

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 040/17  VEDTAK: 

1. Kommunestyret godkjenner Lindås kommune sin årsrekneskap for 2016 
2. Det rekneskapsmessige mindreforbruket i 2016 på 32 080 668 kr vert disponert ved 29 585 818 kr i 
avsetning på disposisjonsfond  og 2 494 850 kr i avsetting på fond for pensjon (premieavvik). 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
041/17: Årsmelding 2016 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret tek årsmeldinga for 2016 til orientering. 

 

   
   
27.04.2017 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 
FO - 045/17  INNSTILLING: 

Kommunestyret tek årsmeldinga for 2016 til orientering. 

 

 
11.05.2017 KOMMUNESTYRET 

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 

 
KO - 041/17  VEDTAK: 



Kommunestyret tek årsmeldinga for 2016 til orientering. 

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
042/17: Finansrapport 2016 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret tek finansrapport for 2016 til orientering. 

 

   
   
27.04.2017 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 
FO - 046/17  INNSTILLING: 

Kommunestyret tek finansrapport for 2016 til orientering. 

 

 
11.05.2017 KOMMUNESTYRET 

Innstillinga frå formannskapet vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 042/17  VEDTAK: 

Kommunestyret tek finansrapport for 2016 til orientering. 

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
043/17: Skriftleg målform  i opplæringa  av vaksne framandspråklege ved Lindås 
vaksenopplæring 
 



Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Lindås vaksenopplæringa held fram med å gje skriftleg opplæring på bokmål. 

   
   
21.03.2017 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/kommunalsjef Kristin Moe 

Framlegg frå Ø. Moldeklev-Frp: 

Saka blir utsett og blir tatt til behandling i kommunestyret. 

Famlegget fekk 2 røyster og fall (Ø. Moldeklev-Frp, O. Steinsland-H) 

Fellesframlegg v/Stina Cook-Mongstad-Ap: 

Saka vert å utsetje. Levekårsutvalet bed om meir informasjon kring: 

· Tal elevar frå dei ulike kommunane og vedtak kring målform i desse. 
· Kostnader med erfaring frå fleire enn Voss kommune og tydlegare redegjering for summane. 
· Er det erfaring med valfrihet? 
· Høyring blant innvandrarane sjølve 
· Tilgjengeleg læremateriell 
· Er brev frå klubben representativ for alle? 

 
Fellesframlegget vart samrøystes vedteke. 

 
LE - 020/17  INNSTILLING: 

Innstilling i Levekårsutvalet - 21.03.2017: 

Saka vert å utsetje. Levekårsutvalet bed om meir informasjon kring: 

· Tal elevar frå dei ulike kommunane og vedtak kring målform i desse. 
· Kostnader med erfaring frå fleire enn Voss kommune og tydlegare redegjering for 

summane. 
· Er det erfaring med valfrihet? 
· Høyring blant innvandrarane sjølve 
· Tilgjengeleg læremateriell 
· Er brev frå klubben representativ for alle? 

 

 



 
25.04.2017 LEVEKÅRSUTVALET 

Orientering til saka v/Ragna Midtbø-einingsleiar skule og Kristin Moe-kommunalsjef Oppvekst 

Framlegg frå Asle Hetlebakke-Krf: 

1. Lindås vaksenopplæring held dei to neste skuleåra fram med å gje skriftleg opplæring på bokmål. 

2. Lindås kommune går i dialog med Meland og Radøy kommunar med sikte på å kunna gje skriftleg 
opplæring til vaksne framandspråklege i begge målformer i den nye kommunen, seinast frå skulestart 
2020, med ev. tidlegare prøvestart før kommunesamanslåing.  Lindås vaksenopplæring må vera 
inkludert i denne prosessen.  

Framlegget vart samrøystes vedteke. 

 
LE - 026/17  INNSTILLING: 

Innstilling i Levekårsutvalet - 25.04.2017: 

1. Lindås vaksenopplæring held dei to neste skuleåra fram med å gje skriftleg opplæring på bokmål. 

2. Lindås kommune går i dialog med Meland og Radøy kommunar med sikte på å kunna gje skriftleg 
opplæring til vaksne framandspråklege i begge målformer i den nye kommunen, seinast frå skulestart 
2020, med ev. tidlegare prøvestart før kommunesamanslåing.  Lindås vaksenopplæring må vera 
inkludert i denne prosessen.  

 
11.05.2017 KOMMUNESTYRET 

Orientering til saka v/Ragna Midtbø-einingsleiar skule 

Framlegg frå SP v/Anna K. Valle: 
1. 
Frå hausten 2018 skal Lindås vaksenopplæring gi nye elevgrupper skriftleg opplæring på nynorsk. 
(gradvis oppstart) 
  
 2. 
Lindås kommune må snarast ta kontakt  med Meland og Radøy kommunar for å avklara deira vedtak i 
saka. 
  
Framlegget fekk 10 røyster og fall (A. Valle-Sp, J. Vassdal-Sp, J. Herland-Sp, N. M. Bakke-Sp, Odd 
Leif Mjøs-Krf,  C. Taule-Mdg,  Nina S. Øvreås-Frp, Oddvar Øvreås-Frp, Geir Ove Hopsdal-Frp, S. 
Toft-V) 
 
Framlegg frå Høgre v/T. Larsen: 
  
Lindås vaksenopplæringa held fram med å gje skriftleg opplæring på bokmål. 

 



Framlegget fekk 5 røyster og fall (K. Vågstøl-H, I.fjeldsbø-H, O. Steinsland-H, T. Larsen-H, A. 
Høgquist-Frp) 

 
Framlegg frå Christoffer Taule-MDG: 
 
Lindås kommunestyre ber om at Lindås vaksenopplæring sørger for å gi hver enkelt i målgruppen 
informasjon om fordeler og bakdeler mellom de to målformene. 
 
Framlegget fekk 14 røyster og fall (S. C. Mongstad-Ap, S. Hauge-Ap, D. Hugaas-Ap, A. Dyngen-Frp, 
A. Høgquist-Frp, P. Jøsendal-Sv, C. Taule-Mdg, A. Valle-Sp, J. Vassdal-Sp, J. Herland-Sp, N. M. 
Bakke-Sp, A.Aa. Byrknes-Krf,  B. Risøy-Krf, V. Wergeland-Krf) 
 
 
Innstillinga frå Levekårustvalet vart vedteke med 20 røyster, mot 11 røyster frå  (Sv, H, Sp, V, A. 
Høgquist-Frp) 
 
Framlegg frå Asle Hetlebakke-Krf: 
 
Tillegg til innstillinga frå Levekårsutvalet: 
 
Nytt punkt 3. Kommunestyret bed Lindås vaksenopplæring i samarbeid med NAV om å utarbeida eit 
kurs i lokalt språk og kultur som kan brukast i introduksjonsprogrammet. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 
KO - 043/17  VEDTAK: 

 1. Lindås vaksenopplæring held dei to neste skuleåra fram med å gje skriftleg opplæring på bokmål. 

2. Lindås kommune går i dialog med Meland og Radøy kommunar med sikte på å kunna gje skriftleg 
opplæring til vaksne framandspråklege i begge målformer i den nye kommunen, seinast frå skulestart 
2020, med ev. tidlegare prøvestart før kommunesamanslåing.  Lindås vaksenopplæring må vera 
inkludert i denne prosessen.  

3. Kommunestyret bed Lindås vaksenopplæring i samarbeid med NAV om å utarbeida eit kurs i lokalt 
språk og kultur som kan brukast i introduksjonsprogrammet. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
044/17: Byggeprogram ny Alversund skule inklusiv fleirbrukshall 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Kommunestyret godkjenner byggeprogrammet slik det ligg føre med ei ramme på 249 mill. Dette 
inkluderar:  
a. Skule for 450 elevar med tilhøyrande uteareal og Infrastruktur (veg, gongveg, vatn og avlaup).  
b. Alternativ HALL B - fleirbrukshall med speleflate 25x45 meter.  
c. Parkering og avsettingssone på eiga tomt (PARK-B).  



d. Areal til lag og organisasjonar.  
2. Kommunestyret godkjenner oppstart av forprosjekt.  

………………………… 

 

   
   
24.04.2017 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne ønsker at ramma økes slik at ungdomsklubben kan taes 
med i prosjektet. Dette er bla. for å øke tilgjengeligheten og at alle kan bruke tilbodet. Likeverd! 

Samrøystes vedteke. 

 
RMNF - 017/17  UTTALE: 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne ønsker at ramma økes slik at ungdomsklubben kan taes 
med i prosjektet. Dette er bla. for å øke tilgjengeligheten og at alle kan bruke tilbodet. Likeverd! 

 

 
25.04.2017 LEVEKÅRSUTVALET 

Ettersendt sak "Byggeprogram ny Alversund skule inklusiv fleirbrukshall" vart handsama i møte. 

Orientering til saka v/Linn Hagen-rådgjevar, drift Eigedom 

Fellesframlegg v/Asle Hetlebakke-Krf: 

1. Kommunestyret godkjenner byggeprogrammet slik det ligg føre med ei ramme på 268 mill. Dette 
inkluderar:  
a. Skule for 450 elevar med tilhøyrande uteareal og Infrastruktur (veg, gongveg, vatn og avlaup).  
b. Alternativ HALL C  
c. Parkering og avsettingssone på eiga tomt (PARK-B).  
d. Areal til lag og organisasjonar.  
e. Areal til fritidsklubb 
 
2. Kommunestyret godkjenner oppstart av forprosjekt.  
 
3. Tilbydarane må teikne inn plass til symjebasseng og 11ar fotballbane på tomten. 
 
Framlegget vart samrøyses vedteke. 
 
 
LE - 030/17  INNSTILLING: 



Innstilling i Levekårsutvalet  25.04.2017: 

1. Kommunestyret godkjenner byggeprogrammet slik det ligg føre med ei ramme på 268 mill. Dette 
inkluderar:  
a. Skule for 450 elevar med tilhøyrande uteareal og Infrastruktur (veg, gongveg, vatn og avlaup).  
b. Alternativ HALL C  
c. Parkering og avsettingssone på eiga tomt (PARK-B).  
d. Areal til lag og organisasjonar.  
e. Areal til fritidsklubb 
 
2. Kommunestyret godkjenner oppstart av forprosjekt.  
 
3. Tilbydarane må teikne inn plass til symjebasseng og 11ar fotballbane på tomten. 
 
 

 
27.04.2017 FORMANNSKAPET 

Eigedomssjef Therese Urdal Braseth orienterte til saka. 

Framlegg frå S.Toft-V: 

Tilleggspunkt til innstillinga frå levekårsutvalet: 

4. Ny bussløysing må inn i prosjektet (og drøftas). 

Framlegg frå S.Kjeka-Krf: 

Nytt punkt C: 

Parkering skal løysast på skuleområdet. 

Nytt punkt F: 

Avsettingssone vert løyst utanfor skuleområdet. 

Innstillinga frå levekårsutvalet med tillegg/endring frå S.Kjeka fekk 3 røyster og fall (S.Kjeka-Krf, 
A.Valle-Sp og J.Vassdal-Sp) 

Innstillinga frå levekårsutvalet vart vedteke med 8 røyster. 

Framlegg tilleggspunkt frå S.Toft vart samrøystes vedteke. 

 
FO - 043/17  INNSTILLING: 

1. Kommunestyret godkjenner byggeprogrammet slik det ligg føre med ei ramme på 268 mill. Dette 
inkluderar:  
a. Skule for 450 elevar med tilhøyrande uteareal og Infrastruktur (veg, gongveg, vatn og avlaup).  
b. Alternativ HALL C  



c. Parkering og avsettingssone på eiga tomt (PARK-B).  
d. Areal til lag og organisasjonar.  
e. Areal til fritidsklubb 
 
2. Kommunestyret godkjenner oppstart av forprosjekt.  
 
3. Tilbydarane må teikne inn plass til symjebasseng og 11ar fotballbane på tomten. 
 
4. Ny bussløysing må inn i prosjektet (og drøftas). 

 
 

 

 
11.05.2017 KOMMUNESTYRET 

Orientering til saka v/Thererse Braseth Urdahl-eigedomssjef 

Det vart røysta punktvis over innstillinga frå formannskapet: 

Framlegg frå S. H. Kjeka-Krf: 

Parkering og avsettingssone for elevar i området mellom skuletomta og fylkesveg 565 (Park A) 

Framlegget vart sett opp mot Pkt.  C  i innstillinga frå formannskapet. 

Framlegget fekk 7 røyster og fall (Mdg, Sv, Sp, S.H. Kjeka-Krf)  

Punkt 3 og 4 vart samrøystes vedteke. 

Framlegg frå S. Hauge-Ap og P. Jøsendal-SV: 

Tilleggspunkt: 

Punkt 5. Trimsal teas med i byggeprogram for ny Alversund skule innanfor ramma. 

Framlegget Fekk 12 røyster og fall (C. Taule-Mdg, J.Herland-Sp, S. Hauge-Ap, P. Jøsendal-SV, N. S. 
Øvreås-Frp, A. Dyngen-Frp, A. Høgquist-Frp, O. Øvreås-Frp, T. Larsen-H, K. Vågstøl-H, I. Fjeldsbø-
H, O. Steinsland-H) 

 
KO - 044/17  VEDTAK: 

1. Kommunestyret godkjenner byggeprogrammet slik det ligg føre med ei ramme på 268 mill. Dette 
inkluderar:  
a. Skule for 450 elevar med tilhøyrande uteareal og Infrastruktur (veg, gongveg, vatn og avlaup).  
b. Alternativ HALL C  
c. Parkering og avsettingssone på eiga tomt (PARK-B).  
d. Areal til lag og organisasjonar.  



e. Areal til fritidsklubb 
 
2. Kommunestyret godkjenner oppstart av forprosjekt.  
 
3. Tilbydarane må teikne inn plass til symjebasseng og 11ar fotballbane på tomten. 
 
4. Ny bussløysing må inn i prosjektet (og drøftas). 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
045/17: Brannsamarbeid mellom kommunane Meland, Modalen og Lindås 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret i Lindås vedtar å ta del i nytt brannsamarbeid mellom kommunane Meland, 
Modalen og Lindås, med verknad frå 01.05.17. 

………………………… 

   
   
27.04.2017 FORMANNSKAPET 

Framlegg frå B.Vatnøy-Frp: 

Saka vert utsett og skal sjå den i samanheng med etablering av ny stor kommune. 

Framlegget fekk 4 røyster og fall (B.Vatnøy-Frp, N.Øvreås-Frp, K.Vågstøl-H og L.Sleire-Krf). 

Rådmannen sitt framlegg vart vedteke mot 3 røyster (H og FRP) 

 
FO - 048/17  INNSTILLING: 

Kommunestyret i Lindås vedtar å ta del i nytt brannsamarbeid mellom kommunane Meland, Modalen 
og Lindås, med verknad frå 01.05.17. 

 
11.05.2017 KOMMUNESTYRET 

Framlegg frå Høgre v/T. Larsen-H: 

1. Kommunestyret i Lindås vedtar å ikkje ta del i nytt brannsamarbei mellom kommunane 
Meland, Modalen og Lindås. 

2. Framtidig diskusjon og forhandlingar om nytt brannsamarbeid bør på noverande tidspunkt kun 
skje mellom dei tre samarbeidskommunane Radøy, Meland og Lindås.  

 

Framlegget fekk 5 røyster og fall (K. Vågstøl-H, I. Fjeldsbø-H, O. Steinsland-H, T. Larsen-H, 



A.Høgquist-Frp) 

 

Innstillinga frå formannskapet vart vedteke med 26 røyster. 
 
KO - 045/17  VEDTAK: 

Kommunestyret i Lindås vedtar å ta del i nytt brannsamarbeid mellom kommunane Meland, Modalen 
og Lindås, med verknad frå 01.05.17. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
046/17: Endring av gebyrregulativ – skjenkeløyve Storstova 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 

· Under kap 5.2 kommersielle arrangement i gebyrregulativ for 2017, blir punktet om 
kommersielle arrangement Storstova m skjenking tatt bort. Dette er i samsvar med 
alkoholpolitisk plan kap 4.4 – «ambulerande  skjenkeløyve», som seier at skjenking i 
medhald av ambulerande løyve ikkje kan skje i kommunale skular eller kommunale 
fritidsklubbar. 

………………………… 

   
   
27.04.2017 FORMANNSKAPET 

Framlegg frå Frp, H og Sp ved B.Vatnøy: 

Storstova kan søkja ambulerande skjenkeløyve på lik linje med andre hallar i Lindås. Det er viktig at 
det kommer ei ny sak om rullering av alkoholpolitisk plan seinast haust 2017 der man kan sikre gode 
og framtidsretta reglar for hallane i Lindås kommune. 

Framlegget fekk 5 røyster, B.Vatnøy-Frp, N.Øvreås-Frp, K.Vågstøl-H, A.Valle-Sp og J.Vassdal-Sp, 
og fall  

Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 6 røyster. 

 
FO - 040/17  INNSTILLING: 

Under kap 5.2 kommersielle arrangement i gebyrregulativ for 2017, blir punktet om kommersielle 
arrangement Storstova m skjenking tatt bort. Dette er i samsvar med alkoholpolitisk plan kap 4.4 – 
«ambulerande  skjenkeløyve», som seier at skjenking i medhald av ambulerande løyve ikkje kan 
skje i kommunale skular eller kommunale fritidsklubbar. 

 



11.05.2017 KOMMUNESTYRET 

Framlegg frå H. Brunborg-Ap: 

Tilleggspunkt til innstillinga frå formannskapet: 

Alkoholpolitisk plan må rullerast med omsyn til mogeleg alkoholservering i kommunale bygg. 

Tilleggspunkt vart samrøystes vedteke. 

Framlegg frå Høgre v/K. Vågstøl: 

Gebyrregulativet vert uendra.  Storstova kan søkja skjenkeløyve på lik linje med andre hallar i Lindås, 
fram til vi har rullert planen.  Det er viktig at det kjem ei ny sak om rullering av alkoholpolitisk plan 
seinast hausten 2017 der man sikrar gode og framtidsretta reglar for kommunale bygg og hallar i 
Lindås kommune. 

Framlegget fekk 7 røyster og fall ( H, SV, J. Herland-Sp, Anita Høgquist-Frp) 

 

Innstillinga frå formannskapet vart vedteke mot 7 røyster (H, SV, J. Herland-Sp, A. Høgquist-Frp) 
 
KO - 046/17  VEDTAK: 

Under kap 5.2 kommersielle arrangement i gebyrregulativ for 2017, blir punktet om kommersielle 
arrangement Storstova m skjenking tatt bort. Dette er i samsvar med alkoholpolitisk plan kap 4.4 – 
«ambulerande  skjenkeløyve», som seier at skjenking i medhald av ambulerande løyve ikkje kan 
skje i kommunale skular eller kommunale fritidsklubbar. Alkoholpolitisk plan må rullerast med 
omsyn til mogeleg alkoholservering i kommunale bygg. 

 

 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
047/17: Søknad om fritak - klagenemnda for eigedomsskatt 
 

Innstilling frå valnemnda vert lagt fram i møtet. 
 

 

 

   



   
06.04.2017 KOMMUNESTYRET 

Framlegg frå valnemnda: 

Saka vert utsett til neste kommunestyremøte. 

Samrøystes vedteke 

 
KO - 035/17  VEDTAK: 

Saka vert utsett til neste kommunestyremøte. 

 

 

 
11.05.2017 KOMMUNESTYRET 

Innstilling frå valnemnda vart lagt fram i møte. 

Medlem Tone Margrethe Bærland får fritak og nytt medlem og leiar i klagenemnda for eigedomsskatt 
vert Anna Kirkeluten.  Ellers ingen endring. 

 
Innstillinga frå valnemnda vart samrøystes vedteke. 
 

 
 

 
KO - 047/17  VEDTAK: 

Medlem til 01.01.2021 Terje Hugo Aarvik med vara Roald Vatnøy  
Medlem til 01.01.2021 Anna Kirkeluten med vara Eldbjørg Valle  
 
Leiar og nestleiar til 01.01.2019:  
Leiar Anna Kirkeluten  
Nestleiar Egil Magnar Eidsnes  
 
 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
048/17: Delegering av fullmakt til Førebuande Fellesnemnd 
 

Framlegg til vedtak 
 



1. Førebuande fellesnemnd får fullmakt til å gjennomføra ein prosess med å 
engasjera ein prosjektleiar 

………………………… 

   
   
24.04.2017 FØREBUANDE FELLESNEMND - NY KOMMUNE 

Framlegg til vedtak som innstilling til kommunestyra: 
Førebuande fellesnemnd får fullmakt til å gjennomføra ein prosess med å engasjera ein prosjektleiar. 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

 

 
FELLES - 018/17  INNSTILLING: 

Førebuande fellesnemnd får fullmakt til å gjennomføra ein prosess med å engasjera ein prosjektleiar. 

 

 
11.05.2017 KOMMUNESTYRET 

Innstillinga frå førebuande fellesnemnd vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 048/17  VEDTAK: 

      
1. Førebuande fellesnemnd får fullmakt til å gjennomføra ein prosess med å engasjera 

ein prosjektleiar. 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
049/17: Melding / orientering til kommunestyret - 11.05.2017 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Meldinga vert teke til orientering. 

 

   
   
11.05.2017 KOMMUNESTYRET 



Det var ei orientering om arbeidet til navnegruppa v/Nina Bognøy-leiar i navnenemnda. 

Meldinga vert teke til orientering, samrøystes.  

 
KO - 049/17  VEDTAK: 

Meldinga er teke til orientering.  

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
050/17: Eikanger - Bjørsvik Musikklag - Europmeister 2017 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 

Det løyves kr 50.000 til festkonsert for Eikanger – Bjørsvik Musikklag i samband med at dei vart 
Europameistre for brassband 2017. Midlane hentes frå Disposisjonsfondet. 

………………………… 

   
   
11.05.2017 KOMMUNESTYRET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

 
KO - 050/17  VEDTAK: 

Det løyves kr 50.000 til festkonsert for Eikanger – Bjørsvik Musikklag i samband med at dei vart 
Europameistre for brassband 2017. Midlane hentes frå Disposisjonsfondet. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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